
进口越南槐米报关代理

产品名称 进口越南槐米报关代理

公司名称 上海鸣壹供应链管理有限公司

价格 100.00/柜

规格参数

公司地址 上海市崇明区长兴镇潘园公路1800号3号楼59461
室(上海泰和经济发展区)

联系电话  13156363302

产品详情

进口越南槐米报关代理 进口槐米槐花清关报关 槐米进口报关报检 青岛港进口槐花报关
越南槐米进口青岛清关

槐米，中药材名。它为豆科的植物槐的花蕾。夏天季节花蕾形成时采收起来，及时的干燥，除去掉枝、
梗及杂质这些。主zhi为：花（槐花）凉血止血；果实（槐角）清热泻火。

它花蕾卵形或椭圆形，长度可达2～6mm，直径约在2mm。花萼黄绿色的，下部有数条纵纹。萼的上方为
黄白色未开放的花瓣。花梗细且小。体轻，手捻即碎。无臭，味微苦涩。

对于进口越南槐米是可以在华准入的并且在目录，那么怎么进口越槐花槐米，需要准备的资料和要求如
下：进口槐花槐米需要有原产地证，植检证，若有原木包装需要熏蒸证，

大包装的标签，箱单，发piao，合同，通关单还需要进出口收发货人海关备案，yao品经营或者生产许可
证具体操作可以来dain详细咨xun

Import of Huaimi from Vietnam Customs Declaration Agency 

Import of Huaimi Huaihua Customs Declaration Huaimi Import 

Customs Declaration and InspectionCustoms declaration of 

Huaihua imported from island port, customs clearance of Huaimi imported from Vietnam to Qingdao

Sophora japonica, the name of traditional Chinese medicine material. It is the 

flower bud of Sophora japonica, a leguminous plant. Picked in summer when buds form Put them away and dry them
in time to remove the fallen branches, stems and impurities. The main Zhi is: flower (Sophora japonica）Cool the
blood to stop bleeding; Fruits (Sophora japonica) can clear away heat and fire.



Its bud is oval or oval, with a length of 2~6mm and a diameter of about 2mm. Calyx yellowish greenThere are
several 

longitudinal lines at the lower part. The upper part of the calyx is yellow white unopened petals. Pedicel fine and small.

It is light and can be easily broken by hand. Odorless, slightly bitter.How to import Vietnam Huaimi if it can be
admitted in China and listed in the catalog

The data and requirements to be prepared are as follows:Imported Huaihua Huaimi must have a certificate of origin
and a plant inspection certificate. If there is a log package, a fumigation certificate is required,Labels, packing lists,
shipping piao, contracts, customs clearance forms of large packages

It also requires the customs record of the import and export consignee and consignor, and the operation or
production license of Yao products

For specific operations, please refer to Xun for details
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